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Radny Miasta Krakowa INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie 

Powstaje w jednym z najbardziej atrakcyjnych miejsc w Stołecznym Królewskim Mieście 
Krakowie, naprzeciwko Wawelu drugi „Szkieietor". Jeden „szkieietor" straszy juŜ 
mieszkańców Krakowa i turystów od kilkudziesięciu lat tuŜ obok Ronda Mogilskiego Drugi 
„szkieietor" pojawił się od kilku lat po dawnym hotelu Forum. 
Szanowny Panie Prezydencie niedopuszczalne jest, aby inwestor próbował wymuszać 
korzystne tylko dla siebie decyzje administracyjne nie zwracając uwagi na zabytkową 
przestrzeń architektoniczną.. DuŜe zagęszczenie zabudowy, projektowane przez inwestora 
budynki o zabudowie do wysokości 40 metrów zasłonią widok na panoramę zabytkowego 
Krakowa. 
W artykule Dziennika Polskiego z soboty-niedzieli 11-12.12.2010. pt.„Opuszczony hotel Forum 
będzie straszyć jeszcze długie lata" zgadzam się z wypowiedzią Pana Prezydenta cyt,, 
„Inwestor wiedział, co kupuje. Zaproponował na tyle zagęszczoną i wysoką zabudowę, Ŝe 
miasto nie moŜe pozwolić na to, aby w tym miejscu było tyle budynków". Niedopuszczalna 
jest natomiast wypowiedź dyrektora spółki, w imieniu właściciela terenu i budynku 
dawnego hotelu Forum, cyt. „Zniechęcono nas do budowania. Wszystkie działania i 
decyzje miasta wskazują na to, Ŝe najbardziej zaleŜy mu na tym, aby pozostawić istniejący 
stan. Tak teŜ zrobimy" Wypowiedź w takim stylu ma znamiona szantaŜu uŜytego przeciwko 
Miastu Kraków,. 
Pan redaktor Piotr Tomczyk napisał cyt, „Zapowiedź inwestora oznacza, Ŝe wygląd jednej z 
najatrakcyjniejszych działek w Krakowie nie zmieni się w najbliŜszych latach, Miejsce, które 
powinno być chlubą miasta, pozostanie wstydliwym zakamarkiem".. 
Szanowny Panie Prezydencie, aby nie dopuścić do powstania drugiego „szkieletora" 
powinniśmy wspólnie, Pan Prezydent jako władza wykonawcza oraz Rada Miasta Krakowa 
jako władza uchwałodawczej doprowadzić jak najszybciej do rozwiązania tych dwóch 
wstydliwych dla miasta problemów, 
Zwracam się,w trybie interpelacji radnego Miasta Krakowa/do Pana Prezydenta o 
przedstawienie pisemnie, obecnej sytuacji formalno - prawnej obu inwestycji (budynku przy 
Rondzie Mogilskim oraz obiektu po hotelu Forum), a takŜe zwracam się z prośbą do Pana 
Prezydenta o przedstawienie planów i moŜliwości miasta w celu rozwiązania zaistniałych 
sytuacji.. 
Wiemy teŜ, Ŝe właściciel terenu wraz z budynkiem hotelu Forum przegrał skargę na 
bezczynność władz miasta, najpierw w Samorządowym Kolegium Odwoławczym, później 
w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym i ostatecznie w Naczelnym Sądzie 
Administracyjnym w Warszawie, 
 

W załączeniu przedstawiam artykuł [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 

wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 

Niejawnych]- architekta i urbanisty, 

 


